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CSR ENGAGEMENT / ENGAGEMENT RSE 

We are delighted to send you SO’LIVE, SOLYSTIC’s e-newsletter
Nous avons le plaisir de vous adresser SO’LIVE, la e-letter de SOLYSTIC.

A CSR GOLD label for SOLYSTIC

In September, SOLYSTIC has been awarded with a Gold recognition level by
Ecovadis for its CSR performance. With an overall score of 71/100, SOLYSTIC is
ranked alongside the top 3% of companies which have an Advanced CSR
engagement on the Ecovadis  platform (see the graph depicting the distribution
level of overall scores for several thousand companies).

SOLYSTIC has integrated a  Corporate Social Responsibility (CSR) and a Sustainable
Development Strategy by involving all of its stakeholders. Our decisions and the
choice of our actions are dictated by 3 major focus areas:

Respect of our Customers and Operators by supplying high quality
products and services,
Attract, retain and develop the talents by guaranteeing the safety, protecting
health and improving the quality of life at work,
Limit our environmental impact through "green" initiatives.

This recognition provides great encouragement to continue in these dynamic progressions and societal developments.

Un label RSE GOLD pour SOLYSTIC 

En Septembre, SOLYSTIC s’est vue décernée le label GOLD par Ecovadis pour sa performance RSE. Avec un
score global de 71/100, elle a rejoint les 3% des sociétés qui atteignent le niveau Avancé sur la plateforme
Ecovadis (voir la distribution des scores sur plusieurs milliers d’entreprises ).

SOLYSTIC inscrit sa stratégie et sa gouvernance dans une démarche de Responsabilité Sociétale d’Entreprise et
de Développement Durable, en y associant l’ensemble de ses parties prenantes. Trois axes forts guident nos
décisions et le choix des actions mises en place :

Respecter les intérêts de nos clients et des opérateurs notamment en fournissant des produits et services de qualité,
Attirer, fidéliser et développer les talents, en garantissant la sécurité, en préservant la santé et en améliorant la qualité de
vie au travail,
Limiter notre impact environnemental en prévenant toute forme de pollution.

Cette reconnaissance est un encouragement à poursuivre dans cette dynamique de progrès et de développement sociétal.
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